

Résolu: D'autoriser le paiement desdits comptes à même les crédits votés pour ledit plant, comme suit:

T. A. Jamieson . . . . .	\$2,595.40
P. W. St-Georges . . . . .	2,100.00
P. A. Barbour . . . . .	2,379.30
G. W. Reed . . . . .	14.50
Milton Hersey . . . . .	302.00
D. G. Loomis & Son . . . . .	172.75
	\$7,563.95

10.—(15635) Soumis un rapport du Surintendant de Police, recommandant l'incorporation de l'association dite: "The Young Roumanians Association of Montreal."

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant ladite incorporation, aux conditions ordinaires.

11.—(15632) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, au sujet de la demande de Dame Veuve Patrick Hamill, pour une indemnité de \$1,000 par suite du décès de son mari.

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

12.—Le Bureau prend en considération la question de la vente des terrains au Boulevard Saint-Laurent, et il est

Résolu: De fixer les conditions de ladite vente comme suit:

10 pour cent comptant, 20 pour cent après deux ans, 20 pour cent après trois ans et 50 pour cent en cinq ans, avec intérêt à 6 pour cent, payable semi-annuellement, les acquéreurs devant être tenus au paiement de l'égout, en proportion du nombre de pieds de front, à raison de \$4.09 par pied de front.

13.—Soumis le rapport du Médecin du Service Médical Municipal, sur la maladie de M. H. A. Bélair, sténographe de la Commission des Incendies.

Résolu: Que la résolution en date du 15 août courant, à l'effet de suspendre le paiement du salaire dudit M. Bélair, soit reconsidérée et que le Trésorier de la Cité soit autorisé à payer le salaire dudit M. Bélair, pour le mois d'août courant, et il est en outre

Résolu: D'informer M. Bélair qu'il devra reprendre le service le 1er septembre prochain.

14.—Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant d'accorder la demande de M. H. C. Stone, représentant la "Island Land Company", pour permis de construire des voûtes endessous du trottoir, en face de la propriété de ladite compagnie, coin des rues Peel et Sainte-Catherine.

15.—Soumis une réponse et protest à la requête de la "Montreal Water and Power Company", à et contre la Cité de Montréal.

Résolu: De référer au Département en Loi.

16.—(15226) Soumis un rapport de l'Ingénieur Surintendant des Egouts, recommandant la construction d'un égout dans la rue Ogilvy, du Chemin de la Côte Saint-Luc à la rue Monkland, au coût de \$6,600, payable \$300 par la Ville et \$6,300 par les propriétaires intéressés.

Résolu: De faire rapport au Conseil en conséquence.

17.—Soumis un rapport de l'Ingénieur Surintendant des Egouts, recommandant le vote d'une somme additionnelle de \$14,150, payable \$6,000 par la Ville et \$8,150 par les propriétaires intéressés, pour parfaire le montant nécessaire à la construction d'un égout dans le Chemin de la Côte Saint-Laurent, du Boulevard Saint-Laurent à la rue Roche.

Résolu: De faire rapport au Conseil en conséquence.

18.—Sur recommandation de l'Ingénieur Surintendant de l'Aqueduc, il est

Résolu: D'autoriser la pose de 510 pieds de tuyaux de 8" avec valve dans la rue Ogilvie, entre la rue Monkland et le Chemin de la Côte Saint-Luc, au coût de \$800.

Resolved: To authorize the payment of said accounts out of the appropriations voted for said plant, as follows:

T. A. Jamieson . . . . .	\$2,595.40
P. W. St. Georges . . . . .	2,100.00
F. A. Barbour . . . . .	2,379.30
C. W. Reed . . . . .	14.50
Milton Hersey . . . . .	302.00
D. G. Loomis & Son . . . . .	172.75
	\$7,563.95

10.—Submitted a report from the Police Superintendent recommending that The Young Roumanians Association of Montreal, be incorporated.

Resolved: That a report be made to Council recommending that said Association be incorporated, on the usual conditions.

11.—(15632) Submitted a report from the Chief of the Fire Department anent the request of widow Patrick Hamill, for an indemnity of \$1,000, owing to the death of her husband.

Referred to the Law Department for a report.

12.—The Board considered the question of the sale of lots on St. Lawrence Boulevard, and it was

Resolved: To fix the conditions of said sale as follows:

10 p. c. cash, 20 p. c. after two years, 20 p. c. after three years and 50 p. c. within five years, with interest at 6 p. c. payable semi-annually; the purchaser shall be bound to pay for the sewer in proportion to the number of frontage feet, at the rate of \$4.09 per fronting foot.

13.—Submitted a report from the Physician in charge of the Municipal Medical Service, on the illness of Mr. H. A. Bélair, stenographer for the Fire Commission.

Resolved: That the resolution dated the 15th August instant, suspending the payment of Mr. Bélair's salary, be reconsidered and that the City Treasurer be authorized to pay the salary of said Mr. Bélair for the month of August instant, and it was furthermore

Resolved: That Mr. Bélair be informed that he must resume his duties on the first September next.

14.—On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: That a report be made to Council recommending that the request made by Mr. H. C. Stone, representing the Island Land Company, for permission to construct vaults under the sidewalk, in front of the property of said Company, corner of Peel and Ste. Catherine streets, be granted.

15.—Submitted a reply and protest from the Montreal Water & Power Company against the City of Montreal.

Referred to the Law Department.

16.—(15226) Submitted a report from the Engineer Superintendent of Sewers, recommending the laying of a sewer in Ogilvy street, from Côte St. Luke Road to Monkland street, at a cost of \$6,600, payable \$300 by the City and \$6,300 by the interested proprietors.

Resolved: That a report be made to Council accordingly.

17.—Submitted a report from the Engineer Superintendent of Sewers, recommending that an additional sum of \$14,150, payable \$6,000 by the City and \$8,150 by the interested proprietors, be voted, to make up the amount required for the construction of a sewer in Côte St. Laurent Road, from St. Lawrence Boulevard to Roche street.

Resolved: That a report be made to Council accordingly.

18.—On the recommendation of the Engineer Superintendent of the Water Department, it was

Resolved: To authorize the laying of 310 feet of 8" pipe with valve in Ogilvy street, between Monkland street and Côte St. Luke Road, at a cost of \$800.